
Protokoll styrelsemöte 5 november 2020
Närvarande: Ulrika Johansson, Therese Öberg, Annika Lindh Falk.

1) Föregående mötesprotokoll
Inga kommentarer

2) Aktuellt Covid-19-riktlinjer
Inget nytt utan vi följer de nya riktlinjerna som finns.

https://www.folkhalsomyndigheten.se/smittskydd-beredskap/utbrott/aktuella-utbrott/covid-19/

3) Ekonomi
Beslut om att utbetala ersättning för Elias arbete under hösten med 10.000:-
som delbetalning inför kommande produktion. Reseersättning ska också
utbetalas. Ulrika kontaktar Elias.

4) Kommande rep

a) 12 november STÄLLS IN
b) 30 november STÄLLS IN
c) 16 december  AVVAKTAR om DATUM (Ulrika kollar med Elias)
d) 12 januari
e) 1 februari
f) 28 februari, heldagsrep 9-16

5) Planerade konserter
Diskussion om kommande konsert i Västerås. Vi får avvakta vidare riktlinjer

ang Covid-19. Vid diskussion med Elias beslutar vi att vi ska göra en
förfrågan till körens medlemmar om olika alternativ för att kunna
genomföra konserten i februari. Ulrika skickar en enkätlänk till
medlemmarna.

a) 6 februari (Link, St Lars?)
b) 7 februari (Västerås)
c) 22 maj (Stiftsfest)
d) Juni (Kaga, datum?)



6)  Framtidsförslag  inget nytt sen förra styrelsemötet, vi avvaktar med detta
a) Skivinspelning jan 2022?
b) Inbjudan Damkörsfestival i Linköping 26-29/5 2022…

7) Bemanning
Beroende på vår fortsatta planering. Ulrika kontaktar de 2 nya tillfrågade inför
Västeråsproduktionen

8) Webbsidan
Uppdateras efter detta möte.

9) Nästastyrelsemöte
24:e november via Zoom. Ulrika skickar länk.

10) Övriga frågor
Inga övriga frågor

Annika Lindh Falk
mötessekreterare


